

YUKON

CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2018/ 110

GOVERNMENT ORGANISATION ACT

Pursuant to the *Government Organisation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Section 19 of the Schedule to Order-in-Council 2014/174, which assigns administration of enactments to Ministers presiding over the several departments of government, is amended by adding to the list of enactments administered by the Minister responsible for the Yukon Liquor Corporation, in alphabetical order, the expression "Cannabis Control and Regulation Act".

Dated at Whitehorse, Yukon,

May 29,

2018.

YUKON

CANADA

DÉCRET 2018/ 110

LOI SUR L'ORGANISATION DU
GOUVERNEMENT

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'organisation du gouvernement*, décrète :

1 L'article 19 de l'annexe du Décret 2014/174, qui attribue l'administration de lois aux ministres qui dirigent les ministères du gouvernement, est modifié par l'ajout, selon l'ordre alphabétique, à la liste des lois administrées par le ministre responsable de la Société des alcools du Yukon, de l'expression « Contrôle et la réglementation du cannabis, Loi sur le ».

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le *29 mai*

2018.



Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon